
Elegance
                     of Art



Create your own place of retreat and enjoy the new collection of Fuggerhaus: 

Elegance of Art

The new collection from Fuggerhaus presents itself airy and expressive, with striking colours 

and artistic motifs. Let the mysterious elegance take you on an exciting fabric adventure. Artistic 

and expressive prints on semi-transparent net curtains with fl oral or graphic designs contrast 

with each other. Contrast, both in the choice of motifs and in the two colourways. The light-dark 

contrast creates tension, yet the dominant and subtle colours combine to create a harmonious 

overall picture. 

Schaffen Sie sich Ihren Rückzugsort und genießen Sie die neue Kollektion von Fuggerhaus:

Elegance of Art

Die neue Kollektion von Fuggerhaus präsentiert sich luftig und ausdrucksstark, mit auffälligen 

Farben und kunstvollen Motiven. Lassen Sie sich von der geheimnisvollen Eleganz in ein aufregendes 

Stoffabenteuer entführen. Kunstvolle und ausdrucksstarke Drucke auf halbtransparentem Store 

mit fl oralem oder grafi schem Dessin stehen im Kontrast, sowohl bei der Motivwahl als auch bei 

den je zwei Kolorits. Durch den hell-dunkel Kontrast wird Spannung erzeugt und dennoch fügen 

sich Dominante als auch Dezente Farben zu einem harmonischen Gesamtbild.
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